
 

 

  

 

 

 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ЗА ДЕЦАТА, МЛАДЕЖТА  И 

СПОРТА  
 

 

П Р О Т О К О Л  № 22 

 
Днес, 17.02.2021 г. /сряда/ от 13.00 ч. се проведе заседание на ПК за децата, младежта и  

спорта към СОС  чрез платформата CISCO Webex Meeting - връзка". 

Заседанието беше открито от Татяна Георгиева – председател в 13.05 часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 11 /единадесет/  

общински съветници поради което заседанието може да бъде проведено.  

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

По предложеният дневен ред не бяха направени предложения за изменения и допълнения. 

Членовете на комисията гласуваха предложеният дневен ред, както следва: 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Симеон Колев - зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател За 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова За 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов За 

8 Веселин Калановски За 

9 Николай Николов За 

10 Яна Тодоранова За 

11 Петко Димитров За 

  Общо гласували:  11 

  в т.ч.: 

                                  За 11 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Въз основа на гласуването комисията реши: 

Приема новия дневния ред за заседанието на комисията. 

      Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 1. 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, http://www.sofiacouncil.bg 
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По т.І от Дневния ред:  

Г-жа М.Симеонова запозна комисията с доклад вх.№СОА21-ВК66-1398/10.02.21 г. 

относно съставяне и приемане на Сборен бюджет на Столична община за 2021 г. Тя 

сподели, че на 1.02.21 г. е било проведено публично обсъждане в което е имало 

рекордно участие на граждани. За спорт са отредени 3 мил. 430 хил., от които  за 

Фондация „София – европейска столица на спорта“ – 1 милион. 

Доц.д-р Чобанов сподели, че това е бюджетната рамка, която е разпределена по 

следния начин – 160 хил. за д-я „Спорт и младежки дейности“, за проектно 

финансиране 1 мил. 450 хил.лв. 

  

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Симеон Колев - зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател против 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова За 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов За 

8 Веселин Калановски против 

9 Николай Николов против 

10 Яна Тодоранова против 

11 Петко Димитров против 

  Общо гласували:  11 

  в т.ч.: 

                                  За 6 

                                Против 5 

                               Въздържали се - 

 

 
По т.ІI от Дневния ред:  

 

Г-жа В.Тагарева запозна комисията с доклад вх.№ СОА21-ВК66-1154/04.02.2021 г. 

относно приемане на мерки за безопасност на движението на децата на територията на 

Столична община за 2021. Тя сподели, че мерките са разделени в две направления: 

организационни – технически, които включват изграждане на учебни полигони за 

практически обучения на децата и информационни, които включват по-добра 

информираност по отношение на безопасното придвижване на децата. Определени са 

300 хил. лв. за обезпечаване на тези дейностите . За организационно-техническото 

обезпечаване – 160 хил. лв. и 140 хил. лв. за прилагане на информационните мерки.   

Доц.д-р Чобанов заяви, че  обезпечаването на посочените мерки да се извърши от 

бюджета на направление Транспорт и градска мобилност. 
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Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

Г-н В.Митов отбеляза, че в доклада е упоменато оборудване  на кабинет по пътна 

безопасност. Дали в учебните заведения има такива помещения. 

Доц.д-р Чобанов отговори, че това вече е практика учебните заведения разполагат с 

такива помещения. 

Г-н Н.Николов зададе въпрос, защо в Съвета по безопасност представители на 

общинския съвет са само от политическа партия Герб и предложи да се увеличи 

състава като бъдат включени общински съветници от други политически сили. 

Г-жа Георгиева заяви, че е нужно да се прави официално писмено предложение до 

Председателя на Съвета – г-н Кр.Кръстев. 

Г-н Калановски зададе въпрос, изграждането на кабинетите в училищата и детските 

градини към кои мерки спадат: към организационно-техническите или към 

информационните?  

Г-жа Тагарева отговори, че към организационно-техническите, а в информационните 

спадат организирането на събития и прояви, които да дадат по-голяма информираност 

на децата за начина, по който да се придвижват по улиците и да осигурят своята 

безопасност.  

 

Комисията  подкрепя доклада с предложения проект за решение като предлага 

следните изменения: 

 

В т.2 от проекта за решение в края на изречението да се добави следния текст:               

„ към направление Транспорт и градска мобилност “. 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Симеон Колев - зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател За 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова За 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов За 

8 Веселин Калановски За 

9 Николай Николов За 

10 Яна Тодоранова За 

11 Петко Димитров За 

  Общо гласували:  11 

  в т.ч.: 

                                  За 11 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

 

По т.ІII от Дневния ред: 

Доц.д-р Чобанов запозна комисията с доклад вх.№СОА21-ВК66-288/2/08.02.21 г. 

относно обявяване на сесия за набиране на проектни предложения за 2021 г. по 
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Програма за развитие на физическото възпитание и спорта. Той сподели, че средствата 

по програмата са в размер на 420 хил. лв. и са планирани в сборния бюджет на 

столична община.  

 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Симеон Колев - зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател За 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова За 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов За 

8 Веселин Калановски За 

9 Николай Николов За 

10 Яна Тодоранова За 

11 Петко Димитров За 

  Общо гласували:  11 

  в т.ч.: 

                                  За 11 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

По т.ІV от Дневния ред: 

Писмо вх.№СОА21-ВК66-1106/1/09.02.21 относно определяне на общински съветници 

за участие в експертна комисия за административна допустимост и оценка на 

проектни предложения по Програма за развитие на детско - юношеския спорт на 

Столична община за 2021 г. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания комисията определи следните представители: 

 

1. Анатоли Илиев –  Председател на Експертната комисия 

2. Николай Николов – общински съветник 

3. Деян Стаматов – общински съветник 

4. Яна Тодоранова – общински съветник 

5. Димана Пунчена – експерт на ПК за ДМС , за административна допустимост 

 

По т.V от Дневния ред: 

И.Димитрова запозна комисията с писмо вх.№СОА21-ВК66-1376/10.02.21 г относно 

възможност за включване на Консултативен съвет по политиките за младежта в 

разработване и обсъждане на проекти за нормативни актове и Програми на Столична 

община 
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Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията приема писмото за сведение. 

 

Поради изчерпване на дневния ред председателят закри заседанието на комисията в 

13.35 ч. 

Протоколът е изготвен на 19.02.21 г. 

 

 

Експерт:  П            Председател:                 П 

/Д.Пунчева/              /Татяна Георгиева / 

 

 

                     Зам. предс.:                П 

      /Симеон Колев/ 

 

 

       Зам. предс.:               П 

                                                                                               /Иван Пешев/ 


